
Protokoll fört vid styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag
Torsdagen den 4 april 2019 Kl 19.00 hos Kjell Björk Adelsö ringväg 393.

Närvarande: 
Agneta Collberg, Kjell Björk, Lars Skedlinger, Christina Qviberg, Anders Ellström, Siri Lundmark
Eeva Axe, Laila Månsson Wester, Stefan Qviberg, 

Frånvarande: 
Maya Bergqvist, Rico Rönnqvist, Britt-Louise Morell,Wilhelm Jakobsson.

& 1. Öppnande av mötet,godkännande av kallelse och dagordning. 
Kallelse och dagordning godkändes.

& 2.   Föregående protokoll. Godkändes. 
Fortsatt åtgärder av styrelseprotokoll diskuterades.

          Siri presenterade lathund för protokollförare. 
Godkännande av kommande protokoll sker som tidigare genom per capsulam.

& 3.   Ekonomi: Tillgångar den 31/3 pg 62.274.  Medlemsantal 2019 108 st  2018  115 st. 
Elförbrukning Uppgården diskuterades 2019 1/1-4/4 3500 kr 2018 1/1-31/12 5000 kr. 
Siri undersöker grundvärdeförbrukningen för Uppgården.

& 4.   Rapporter, meddelanden och inkommande post: 
Signaler om möjliga förändringar av Hembygdsgården.

          Anders Gustavsson ordförande föreningsrådet har ej formellt riktigt informerat 
representanter för övriga föreningar om synpunkter. AHL önskar ett gemensamt möte. 
Anders kontaktar ordförande i idrottsföreningen Olle Weslien och Malin Rikardsdotter.

          Förfrågan från tidskriften Ledungen om vi kan presentera våra sommaraktiviteter. 
Lämnas utan åtgärd.

          Försvunnen handling förfrågan från Laila dotter till Aina Sahlin angående tidigare 
överlämnat gravbrev till AHL, önskar nu få detta tillbaks. Eeva undersöker med kyrkan.

          Agneta Collberg efterlyste Aina Sahlins klippbok om Adelsö vid föredrag 20190328. 
Klippbok finns hos Laila dotter till Aina Sahlin. Lars Karlsson har blivt lovad att få 
fotografera av den.

          Laila informerar om Idelabbet i Ekerö centrum.
          Inbjudan från Stockholms Hembygdsförbund till utbildning i utställningsproduktion. Tre 

utbildningstillfällen. Kostnad 250 kr sista anmälningsdag 3 maj,kursstart juni 2019. Lars
önskar deltaga.

          Laila informerar om sitt deltagande vid Hembygdsförbundets årsmöte.

& 4.1 Café Hovgården planering framöver. Avtalet med Ekerö kommun ej färdigt gällande 
avtal löper tillsvidare. Lene öppnar den 18/4. Lene har inköpt nya trädgårdsmöbler. 
Johnas Thingvall ny fastighetschef. Siri vidmakthåller kontakten med Lene.

& 5    Arbetsläget inom ansvarsområdena: 

& 5a  Uppgården se 4;1

&5b   Museikommitten: Anders och Stefan vidtagna åtgärder i vagnslidret och 
vidareutveckling i museet rapporterades.

          Skänkta gåvor till AHL införes i inventariepärmarna med text och foto.

&5c   Dokumentationskommittén: 
Komplettering av Bengt Erikssons skylt vid snickarlådan med foto och antecedentia 
önskvärt.

          Förslag om informationsbroschyr till nyinflyttade på Adelsö. Agnetas förslag. 
Hembygdsfilm för att presentera

          Adelsös historia och nutid. Stefans förslag. Ett stort antal originaldokument har 



överlämnats till AHLs dokumentarkiv för kommande forskning. 
Uppgifter om Gredbys potatishantering är välkommet till kommande potatisprojekt.

          Likaså material till förtydligande om Adelsös elektrifiering.
 
&5d   Aktiviteter våren 2019: Alla delaktiga se aktivitetslista. Förslag hösten 2019. 

Ångbåtstrafik på Mälaren Lennart Rydberg.
Blomsterbindning genom tiderna, Laila. 
Potatisodling på Adelsö. Lars. 
Fjärdingsman Hammarström. Lars. Lars har intervjuat Birgitta Keskiaho 20190329 
angående fjärdingsmännen Hammarström.

&5e    Bagarstugan se programbladet 27-28/4.

&5f    Örtagården: Siri vidareutvecklar örtagården med hjälp av Maya och Laila.

&5g   Hembygdsdagen: Tema för dagen bör skapas. Annons i Värna Adelsö om 
försäljningsintresserade vid marknadsstånd.

          Siri kontaktar Björn Rydberg, Värna Adelsö. Lars uppgraderar hemsidan.

&6    Övriga frågor: Kontaktperson för snickargruppen föreslås Rico Rönnqvist. 

&7    Nästa styrelsemöte: 2/5 kl 19.00  Uppgården

&8    Mötets avslutande: 

Ordförande tackade de närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet Godkännes                       

Stefan Qviberg Ordförande Agneta Collberg    

               


